
Netwerkavond Den Andel, dinsdag 26 november 2024 

Alle aanwezigen hebben hun naam en handtekening genoteerd op de presentielijst. 

Ben Smit opent de netwerkavond. 

Informatie Project Dorpsverstaarkers (Bennie Sterenberg van Gemeente Het Hogeland en Sandra 

Dijksterhuis): dit onderwerp komt door omstandigheden te vervallen en wordt verplaatst naar een 

volgende bijeenkomst. 

Toelichting op procedure Dorpsbudgetten (Froukje Stiekema en Rolien van dam van Gemeente Het 

Hogeland): Er wordt door Rolien van Dam uitleg gegeven over de subsidieregeling Dorpsbudget die 

sinds 1 januari 2020 van kracht is. Deze regeling loopt tot 31 december 2026. Er wordt toegelicht wat 

niet onder het dorpsbudget valt, zoals onderhoud van panden, feestverlichting en eten en drinken. 

Het initiatief moet worden gedragen door het dorp. De hoogte van het dorpsbudget voor Den Andel 

bedraagt ongeveer €7300 per jaar.  

Wat zijn exact de voorwaarden om te voldoen aan de voorwaarden om in aanmerking te komen voor 

dorpsbudget? Elke rechtspersoon zonder winstoogmerk kan een initiatief indienen. Er moet 

draagvlak zijn. Leefbaarheid is een ruim begrip. Het initiatief moet de leefbaarheid in het dorp 

vergroten.   

De draagvlakregeling is gewijzigd en wordt toegelicht door Froukje Stiekema: draagvlak is zoals 

genoemd een belangrijk criterium. Het is lastig voor dorpen om dat aan te tonen. Wanneer is het 

genoeg? Die vraag vond de Gemeente ook lastig te beoordelen. Daar waren geen criteria voor. Op de 

vraag welke stappen je kunt nemen om draagvlak te verkrijgen, is het antwoord: Dat verschilt per 

dorp. Dat heeft te maken met o.a. de grootte van het dorp, hoe een dorp georganiseerd is, of er een 

dorpsvisie is, hoe een initiatief in stemming wordt gebracht… Daarom kijkt een dorpscoördinator 

mee vanaf het begin van een aanvraag. Elke 6 weken worden aanvragen binnen de gemeente 

besproken. Omdat er een dorpscoördinator vanaf het begin bij betrokken is, kan de gemeente 

makkelijker beoordelen.  

Stemmen voor een initiatief uit het dorp kan altijd, ook als je niet bij een netwerkavond kan komen. 

Bijvoorbeeld door een mail te sturen naar de initiatiefnemer of een contactpersoon in het dorp.   

Aanvraag Dorpsbudget voor Slingervanger (Marc de Groot): Marc is één van de klokkenluiders sinds 

Oud & Nieuw 2023. Er zijn 10 klokkenluiders. Op zaterdag wordt de zaterdagklok geluid, op de eerste 

van de maand na de sirenes de vredesklok… Deze groep Klokkenluiders wil de klok weer op ieder uur 

laten slaan. Daarvoor is een installatie voor een slingervanger nodig. De totale offerte voor zo’n 

installatie bedraagt rond de €2400. Een kwart daarvan (€600), zou vanuit het dorpsbudget betaald 

worden. De slingervanger zorgt ervoor dat de klok regelmatig slaat. Bij stemming gaan bijna alle 

handen omhoog.  

Stand van zaken schoolplein (Simon Broekema): Het betreft hier het Plein Terreinplan. Een aantal 

mensen draagt het plan een warm hart toe. Wout Peters van SevenSenses gaat de groep hierin 

begeleiden. SevenSenses betreft een bedrijf dat expertise heeft om plannen aan te pakken. Het plan 

is een basisplan waarop geschoten mag worden. Hierop worden dorpsgenoten de komende tijd 

bevraagd. Simon benadrukt dat het plan gedragen dient te worden door het dorp. “We willen op een 

nieuwe manier invulling geven door iedereen erbij te betrekken die ideeën heeft of er iets mee wil”, 

aldus Simon. Dat is de nieuwe methode. Ook Froukje Stiekema, de dorpscoördinator wordt erbij 

betrokken. De groep gaat fondsen benaderen. Als er draagvlak is voor het plan en het werkelijk 



bijdraagt aan het dorp, dan zijn fondsen daarvoor te vinden. Op 12 februari 2025 komt de pleingroep 

bij elkaar. Dorpsgenoten zullen dan worden uitgenodigd. We zien de uitnodiging tegemoet. 

Stand van zaken Tiny Turkey (Saskia v.d. Ree): De naam Tiny Turkey is inmiddels vervallen. Saskia 

ligt toe waar de naam oorspronkelijk vandaan kwam. In de Dorpsvisie staat de Woonvisie beschreven 

t.a.v. wonen in den Andel. Al een aantal jaren is het voor o.a. jonge mensen die starter zijn en voor 

oudere mensen die kleiner willen gaan wonen, moeilijk om een geschikte woning te vinden. Terwijl 

die wens wel leeft onder een aantal dorpsbewoners. De groep die vorig jaar de vraag gesteld heeft 

hoe deze wens werkelijkheid kan worden, bestaat inmiddels uit 13 personen. Het ambitieuze plan is 

dat de start van het project gerealiseerd wordt binnen nu en een jaar. Het uiteindelijke doel is dat er 

tussen de 10-20 woningen gebouwd gaan worden. Er hebben inmiddels een aantal positieve acties 

plaatsgevonden: 

• Rubertus Clevering heeft 1 hectare land achter De Holm beschikbaar gesteld op basis 

van Erfpacht. Dit is Plan A. 

• Plan B is dat er in bestaande (grotere) panden die vrijkomen, kleinere 

wooneenheden worden gemaakt.  

• Inmiddels willen Ontwikkelfonds Roemte, de Gemeente en de Provincie meewerken 

aan het plan. Volgende week gaat er een subsidieaanvraag naar Ontwikkelfonds 

Roemte om een projectleider aan te stellen die dit plan kan vlottrekken. Het is 

belangrijk om een professional aan te stellen die een gedetailleerd plan hiervoor 

uitwerkt. Denk hierbij aan bouwtekeningen en vergunningen.  

• Er zijn inmiddels 20 mensen die er willen wonen.  

 

AED (plaats wordt in stemming gebracht): Een AED is een belangrijke voorziening in het dorp. Na 9 

jaar moet een AED vervangen worden. Stichting Dorpshuis heeft een AED gekregen uit budget dat 

nog over was uit het Sijtsmafonds Baflo, dat inmiddels is opgeheven. Nu zijn er 2 AED’s dicht bij 

elkaar geplaatst, namelijk bij De Holm en het Dorshuis. Het voorstel is dat de AED bij De Holm 

verplaatst wordt naar ofwel de kerk, ofwel het Berehoes. Deze locaties worden in stemming 

gebracht. Gekozen wordt voor een AED bij het Berehoes.  

 

ALV 

Jaarverslag: deze is door de aanwezigen aangenomen 

Handboek Goed Bestuur: deze is door de aanwezigen aangenomen 

 

Ben sluit de netwerkavond.  


